
Czternasta sesja Rady Miejskiej 
29 listopada 2007 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XIV/ 2007 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
29 listopada 2007 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1306

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1516

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 
 
Brak radnego pan Wiesława Pieroga 

 
Co stanowi – 93.3% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1_ do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XIV sesji otworzył i przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Józef Szott, który 
przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził quorum według listy obecności 14 radnych obecnych na 15 
osobowy skład rady.  
 
Na dzisiejszą sesję zostali zaproszeni Panowie pan Józef Zych i Tomasz Wołoszczuk którzy 
bohaterską postawą przyczynili się do uratowania życia ludzkiego. Proszę Burmistrza o zabranie 
głosu. 
 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- 18 listopada 2007r. na Jeziorze Strzeszowskim doszło do 
nieszczęścia 4 osoby zaczęły tonąć, i dzięki zimnej krwi pana Józefa Zycha i pana Tomasza 
Wołoszczuka uratowano te osoby. Jest z nami pan Józef Zych w podziękowaniu za bohaterska 
postawę wręczam panu taki symboliczny Rymgrafton na pamiątkę. Życzę żeby takich akcji było jak 
najmniej. Były to minuty i dlatego zostali oni uratowani. Znamy zdarzenie z jeziora Dąbskiego i dzięki 
że u nas nie doszło do takiego zdarzenia.  
 
O godzinie 1311- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 



O godzinie 13 15- obrady zostały wznowione. 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji.  
 
Pan Edmund Zioła zastępca Burmistrza Gminy proponuję rozszerzyć porządek obrad dzisiejszej sesji 
wnoszę o wprowadzenie uchwały: 
 
- zmieniająca uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości.( druk Nr XIV/143/07) 
- zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia i zasad poboru opłaty targowej. (druk Nr XIV/144/07) 
- w sprawie unieważnienia uchwały Nr XII/123/07 w sprawie wyboru banku w celu bankowej obsługi 
budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój w 2008 r. (druk Nr XIV/145/07) 
-  w sprawie zmiany Opisu planowanych do realizacji zadań w Trzcińsku-Zdroju w latach 2007 i 2008 
ujętych pod kątem remontu budynku Trzcińskiego Centrum Kultury ( druk Nr XIV/146/07)  
zmiany są spowodowane wytykami RIO oraz ostatnia jest związana z tym, że w budżecie mieliśmy 
zapisać remont kapilany budynku TCK a we wniosku mamy remont budynku. Mamy 14 dni na 
usunięcie tych braków nasz wniosek obejmował 1 etap remontu, w którym znajduje się też Centrum 
Holenderskie i jest tam prowadzona działalność gospodarcza  i na takie budynki. 
 
Przewodniczący obrad- odczytam porządek obrad po zmianach. 
Proponowany porządek obrad XIV sesji Rady Miejskiej po zmianach 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II . Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
1. w sprawie przyjęcia Planu odnowy miasta Trzcińsko-Zdrój na lata 2007-2015 (druk Nr 
XIV/124/07) 
2. w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Strzeszów na lata 2007-2015 (druk Nr 
XIV/125/07) 
3. w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Dobropole na lata 2007-2015 (druk Nr 
XIV/126/07) 
4. w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Klasztorne na lata 2007-2015 (druk Nr 
XIX/127/07) 
5. w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Chełm Górny na lata 2007-2015 (druk Nr 
XIV/128/07) 
6. w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Piaseczno na lata 2007-2015 (druk Nr 
XIV/129/07) 
7. w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Stołeczna na lata 2007-2015 (druk Nr 
XV/130/07) 
8. w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Rosnowo na lata 2007-2015 (druk Nr 
XIV/131/07) 
9. w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Gogolice na lata 2007-2015 (druk Nr 
XIV/132/07) 
10. w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Góralice na lata 2007-2013 (druk Nr XIV/ 
133/07) 
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11. w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Tchórzno na lata 2007-2013 (druk Nr 
XIV/134/07) 
12. w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Górczyn na lata 2007-2013 (druk Nr XIV/ 
135/07) 
13.  w sprawie przyjęcia Planu Poprawy i Zaopatrzenia w wodę Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk Nr 
XIV/136/07) 
14. w sprawie przedłużenia obowiązywania dotychczasowej taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w 
wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. ( druk Nr XIV/137/07) 
15. w sprawie    wyrażenia zgody na zawarcie ugody dotyczącej odstąpienia przez Powiat 
  Gryfiński od odwołania darowizny.   (druk Nr XIV/138/07 
16. w sprawie wyrażenia zgody zbycia nieruchomości  ( druk Nr XIV/139/07) 
17. w sprawie wyrażenia zgody zbycia nieruchomości  ( druk Nr XIV/140/07) 
18. w sprawie wydzielenia z Trzcińskiego Centrum Kultury Miejsko-Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Trzcińsku-Zdroju ( druk Nr XIV/141/07) 
19 . w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2007. ( druk Nr XIV/142/07)  
20. zmieniająca uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości.( druk Nr XIV/143/07) 
21.  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia i zasad poboru opłaty targowej. (druk Nr XIV/144/07) 
22. w sprawie unieważnienia uchwały Nr XII/123/07 w sprawie wyboru banku w celu bankowej 
obsługi budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój w 2008 r. (druk Nr XIV/145/07) 
23. w sprawie zmiany Opisu planowanych do realizacji zadań w Trzcińsku-Zdroju w latach 2007 i 
2008 ujętych pod kątem remontu budynku Trzcińskiego Centrum Kultury ( druk Nr XIV/146/07) 
 
VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VII. Wolne wnioski i informacje. 
VIII. Zakończenie sesji. 
 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za przyjęciem porządku obrad ze zmianami: 
 
- za- 14- głosów  
 
Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad- protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim zapoznali i 
proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 14- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 5 do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący obrad -Czy są pytania? 
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Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  spotkał się pan z komendantem policji w sprawie przejazdu tych 
Tirów. 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas-  zostały rozpoczęte pewne procedury w sprawie tych tirów. Już 
zostały przywrócone zakazy przejazdów w Gogolicach. Powiedziałem o tym, że należy wzmocnić te 
patrole a wykorzystują one noc do przejazdów może być to miesiąc. Jak bardziej szczegółowo to 
zasięgnę informacji. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- u nas działa Rol-Bud i korzysta z tej drogi i jak my mu 
zamknięty podniesiemy koszty usług Ro-Bud to nasi pracownicy z naszej Gminy tam pracują i należy 
ograniczyć w godzinach, można wozić przez Szczecin do Pyrzyc ale wówczas koszt produkcji drogi 
tam wzrośnie i mniej tej drogi zostanie zrobionej. Jak tam nie będą brali piasku to zamkną kopalnie. 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- będzie zakaz z wyłączeniem mieszkańców naszej Gminy bo to 
znacznie obniży przejazd tych samochodów.  
 
Pan Józef Zych-  podziękował za zaproszenie. 
 
Radny pan  Marian Michniacki-  pani Teresa Kordas wystąpiła o umorzenie IV raty podatku w 
związku z pożarem. 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- nic mi o tym nie wiadomo. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący obrad- do Biura Rady wpłynęły dwa pisma jedno dotyczące szkolenia dla radnych. 
Mogą z tego skorzystać radni i pracownicy Urzędu.  Drugie pismo jest z Regionalnej Izby i dotyczy 
naszych uchwał które będą przyjmowane na sesji. Dlatego one wchodzą dodatkowo. Pierwsza uchwał 
dotyczy podatku od nieruchomości i nie może być zawarte sformułowanie że nie jest tam prowadzona 
dzielność gospodarcza. Druga poprawka dotyczy opłaty targowej chcieliśmy by rolnicy i działkowicze 
mogli sprzedawać bez pobierania opłaty targowej a jest on niezgodny z prawem i takiego nie możemy 
podjąć bo faworyzujemy naszych rolników. To samo by było jak by płacili złotówkę. Trzecia uwaga 
dotyczyła wyboru banku, ze mnie powinniśmy wybierać tego banku. 
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras- te uwagi RIO zostały zgłoszone przez przewodniczącego 
składu orzekającego i jeszcze nie odbyła się debata na ten temat, a co do uchwały która ja 
przygotowałem w sprawie wyboru banku tu się można sprzeczać zdaniem pana Dylewskiego wybór 
banku należy do wyłącznej kompetencji Burmistrza. Jak się czyta o zamówieniach publicznych to nie 
można wprost wywieść że to wybiera Burmistrz.  Została zastosowana interpretacja rozszerzająca on 
to zgłasza i będzie tu jego decydujący głos.  
 
Przewodniczący obrad- W dniu 26 spotkałem się z właścicielką punktu rehabilitacji w Gryfinie i 
zaproponowałem jej otwarcie podobnego ośrodka w miejscowości Trzcińsko-Zdrój w dniu 27 pani 
mgr Mariola Łupkowska Przyjechała do Trzcińska Zdroju i wraz z Burmistrzem udaliśmy się do byłej 
sali gimnastycznej w celu pokazania lokalu na prowadzenie działalności rehabilitacyjnej. My byśmy 
wyremontowali obiekt a pani by wyposażyła go w sprzęt i ona by była otwarta w roku 2009. nie 
wiemy czy obiekt by spełniał wymogi techniczne. Jeśli taki obiekt nie będzie spełniał wymogów to 
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jest rozważana inna lokalizacja którą podsunął pan Krzemiński. Dwie lokalizacje są brane pod uwagę. 
Lepsza zostanie przekazana dla tej Pani. 
 
Radny pan  Antoni Śliwiński- jaka jest druga lokalizacja. 
 
Przewodniczący obrad- druga lokalizacja może być w byłej komunalce. Była by to prowadzona dla 
wszystkich mieszkańców i finansowana przez fundusz zdrowia. Na zasadach jak w Chojnie. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący obrad-  do Biura Rady nie wpłynęły na piśmie żadne interpelacje, ani zapytania 
radnych.  
 
 
Do punktu V. 1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu odnowy miasta 
Trzcińsko-Zdrój na lata 2007-2015 (druk Nr XIV/124/07) 
 
Projekt przedstawił zastępca burmistrza pan  Edmund Zioła-  zamierzeniem było stworzyć plany 
odnowy w miejscowościach sołeckich wykorzystując pomysły i chęć współpracy. Chcieliśmy 
wywołać ochotę współdziałania. Różnie to wypadło ale niektórzy sołtysi zrobili to szybko i sprawnie. 
Chodziło o zebranie potrzeb dla każdej miejscowości. Do każdego planu jest protokół i uchwała 
zebrania wiejskiego są to spisy wszystkich potrzeb jakie grupy społeczne zauważyły i przedstawiły. 
My zebraliśmy to w odpowiednie ramy i możliwości finansowe. Chcę byśmy byli świadomi, że one są 
otwarte i można je wzbogacać i rozszerzać. Karty finansowania nie są sztywne i będzie to realizowane 
jak będzie nas stać i dostaniemy dofinansowanie z Unii Europejskiej. Zmiany wprowadzone w planie 
Trzcińska są przekazane dla wszystkich radnych. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusję. 
 
Skarbnik Gminy pan Kazimierz Watras- są to zmiany na wieloletnie plany w toku prac nad 
projektem budżetu, lub przesunięcia z inicjatywy radnych w ramach budżetu muszą być ze sobą 
skorelowane. Jest to w ocenie pewnych dochodów. Najpierw w budżecie uchwalonym. 
 
Radny pan  Marek Rutka- są to plany zrobione dla 11 sołectw.  W Gminie jest 22 miejscowości. Czy 
one będą robione. 
 
Zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- propozycje dla tych miejscowości, w których nie ma sołectw 
zostaną przygotowane. Wiele zadań nie będzie robione z PROW  tylko z SPO rolnictwo woda w 
miejscowości Czyste nie potrzebuje takiego planu.  My zrobimy to wspólnie z sołtysami. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są jeszcze pytania? 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad-  projekt uchwały poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
- nie głosowała – 1- osoba 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XIV/124/07 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.2. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości 
Strzeszów na lata 2007-2015 (druk Nr XIV/125/07) 
 
 
Przewodniczący obrad- nie będziemy omawiać tych uchwał były one omawiane na komisji. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- projekt uchwały poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIV/125/07 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości 
Dobropole na lata 2007-2015 (druk Nr XIV/126/07) 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania lub chciał zabrać głos? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad - projekt uchwały poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIV/126/07 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości 
Klasztorne na lata 2007-2015 (druk Nr XIX/127/07) 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- projekt uchwały poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIV/127/07 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości 
Chełm Górny na lata 2007-2015 (druk Nr XIV/128/07) 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- projekt uchwały poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIV/128/07 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu odnowy 
miejscowości Piaseczno na lata 2007-2015 (druk Nr XIV/129/07) 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania czy ktoś chciałby zabrać głos? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad - projekt uchwały poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIV/129/07 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu odnowy 
miejscowości Stołeczna na lata 2007-2015 (druk Nr XV/130/07) 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- projekt uchwały poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIV/130/07 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 7



Do punktu V. 8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu odnowy 
miejscowości Rosnowo na lata 2007-2015 (druk Nr XIV/131/07) 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania lub ktoś chciałby zabrać głos? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad-  projekt uchwały poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIV/131/07 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu odnowy 
miejscowości Gogolice na lata 2007-2015 (druk Nr XIV/132/07) 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania lub ktoś chciałby zabrać głos? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- projekt uchwały poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIV/132/07 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu odnowy 
miejscowości Góralice na lata 2007-2013 (druk Nr XIV/ 133/07) 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania lub ktoś chciałby zabrać głos? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- projekt uchwały poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIV/133/07 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu odnowy 
miejscowości Tchórzno na lata 2007-2013 (druk Nr XIV/134/07) 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania lub ktoś chciałby zabrać głos? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- projekt uchwały poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIV/134/07 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu odnowy 
miejscowości Górczyn na lata 2007-2013 (druk Nr XIV/ 135/07) 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania lub ktoś chciałby zabrać głos? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- projekt uchwały poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIV/135/07 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
O godzinie 1403- przewodniczący obrad ogłosił przerwę 

O godzinie 1416- obrady zostały wznowione 
 
 
Do punktu V. 13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Poprawy i 
Zaopatrzenia w wodę Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk Nr XIV/136/07) 

 
Projekt przedstawił zastępca burmistrza pan  Edmund Zioła-  jest to uchwała która została 
przeniesiona z poprzedniej sesji. Aneks do tego planu został zrobiony i przedstawiony Radnym i 
wnoszę by tą uchwałę przyjąć. 
 
Przewodniczący obrad- Proszę stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani  Wiesława Płotkowska-   na komisji projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
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Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIV/136/07 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 14. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia obowiązywania 
dotychczasowej taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzenie ścieków. ( druk Nr XIV/137/07) 
 
Projekt przedstawił zastępca burmistrza pan  Edmund Zioła-  na ostatniej sesji ta uchwała została 
zdjęta z programu mięliśmy uzupełnić wiedzę o informacje od pana mecenasa czy możemy w trakcie 
przedłużania poprzedniej taryfy wprowadzać zmiany. Można to robić tylko jak będzie przedstawiona 
nowa taryfa. Wnoszę projekt uchwały o przyjęcie na rok 2008. 
 
Przewodniczący obrad-  do rady wpłynęło pismo pana Bednarczuka, bo radny Czesyk pytał o czas na 
jaki będzie taryfa obowiązywał. Odczytał pismo od pana Bednarczuka co stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu Nr 19. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12 – głosów 
- przeciw- 1- osoba 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XIV/137/07 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 15. Podjęcie uchwały w sprawie    wyrażenia zgody na zawarcie 
ugody dotyczącej odstąpienia przez Powiat Gryfiński od odwołania darowizny.   
(druk Nr XIV/138/07) 
 
Projekt przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- dotychczasowe negocjacje ze 
Starostwem w sprawie ugody zmierzają do tego, żebyśmy wykonali im przedpłatę a dotyczy to kwoty 
104 tys. zł wnoszę o upoważnienie pana Burmistrza o podjęcie dalszych działań w sprawie 
wypracowania stanowiska w tej spornej sprawie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
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Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIV/138/07 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V. 16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody zbycia 
nieruchomości  ( druk Nr XIV/139/07) 
 
Projekt przedstawiła inspektor pani Sylwia Tyrpa- jest to pomieszczenie gospodarcze w byłej lecznicy 
zwierząt. Jest to pomieszczenie w budynku mieszkalno –usługowym i mieszkańcy chcą to kupić. 
 
Radny pan  Andrzej Górzyński- dlaczego jest o w formie przetargu ograniczonego? 
 
Inspektor pani Sylwia Tyrpa- jest to przetarg ograniczony do mieszkańców tej nieruchomości. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XIV/139/07 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V. 17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody zbycia 
nieruchomości  ( druk Nr XIV/140/07) 
 
Projekt przedstawiła inspektor pani Sylwia Tyrpa- jest to w tym samym budynku  czyli w tej lecznicy 
jest to uchwała dotycząca dwóch rzeczy czyli wydzierżawienia na dużej jak 3 lata lub sprzedaży. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIV/140/07 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 18. Podjęcie uchwały w sprawie wydzielenia z Trzcińskiego 
Centrum Kultury Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Trzcińsku-Zdroju 
(druk Nr XIV/141/07) 
 
Projekt przedstawiła inspektor pani Sylwia Tyrpa- jest to uchwała po raz drugi pani z wydziału 
nadzoru zrobiła wytyk bo w statucie Biblioteki jest zapis że biblioteką będzie korował kierownik 
zgodnie z ustawą o prowadzeniu działalności kulturalnych nie może być to kierownik a musi być 
dyrektor, w związku z tym jest nowa uchwała i żeby nadać szybko moc prawną, robimy to sami i 
podział nastąpi z dniem 1 stycznia 2008r. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIV/141/07 stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-
Zdrój na rok 2007. ( druk Nr XIV/142/07)  
 
Projekt przedstawił skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras- wnoszę o zmianę budżetu Gminy na rok 
2007 jest to trzeci projekty pierwszy i drugi uwzględniała to co przedstawiałem na wczorajszej komisji 
zgłaszałem również potrzebę dokonania dalszych zmian które zgłosiła nasza administracja szkół. Jest 
kilku nauczycieli na zwolnieniach zdrowotnych trzecia wersja uwzględnia te rzeczy. Na kwotę 21 200 
zł będą zmiany w rezerwie celowej. A kwota 118 800 zł jest wprowadzona w wyniku zwiększeń ponad 
planowych dochodów. O kwotę 114 411. zł zostały one wprowadzone w tej trzeciej wersji. Są one z 
tytułu odpłatnego nabycia prawa nieruchomości od Gminy przez osoby niepubliczne. Jest też cześć 
środków refundowanych w ramach programu Interreg III. Jest to w ramach remontu kapitalnego 
Gimnazjum w Góralicach.  Dla zwiększania 118 800 zł znalazły pokrycie w  wydatkach zwiększonych 
w Gimnazjum w Góralicach i Gimnazjum dla Dorosłych szkoły podstawowe w Trzcińsku-Zdroju i 
Stołecznej dotyczą wypłaty wynagrodzeń i pochodnych oraz dodatków wiejskich i mieszkaniowych. 
 
Przewodniczący obrad- Proszę stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani  Wiesława Płotkowska-  na komisji projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 

 12
- wstrzymała się – 1- osoba 



Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XIV/142/07 stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 20. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie podatku od 
nieruchomości.( druk Nr XIV/143/07)
 
Projekt przedstawiła inspektor pani Sylwia Tyrpa- w związku z tym że wczoraj miało posiedzenie 
Kolegium RIO mają uwagi co do zwolnień w podatku od nieruchomości. Są to nasze jednostki 
organizacyjne i by te budynki były zwolnione ale jak nie jest tam prowadzona działalność 
gospodarcza. Taki sam zarzut jest w punkcie 4 tych zwolnień.  
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIV/143/07 stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 Do punktu V. 21. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia i 
zasad poboru opłaty targowej. (druk Nr XIV/144/07)
 
Przewodniczący obrad- na poprzedniej sesji podjęliśmy uchwałę by zwolnić naszych rolników z 
opłaty targowej i nie może być taki zapis w uchwale. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIV/144/07 stanowi załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 22. Podjęcie uchwały w sprawie unieważnienia uchwały Nr 
XIII/123/07 w sprawie wyboru banku w celu bankowej obsługi budżetu Gminy 
Trzcińsko-Zdrój w 2008 r. (druk Nr XIV/145/07)
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Przewodniczący obrad-  obecnie wybór Banku nie jest to kompetencja Rady. 



 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras-  w świetle ustawy zamówień publicznych zamawiającym 
jest jednostka samorządu terytorialnego i taka jest interpretacja  RIO na którą przystajemy. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIV/145/07 stanowi załącznik Nr 28 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Opisu planowanych do 
realizacji zadań w Trzcińsku-Zdroju w latach 2007 i 2008 ujętych pod kątem 
remontu budynku Trzcińskiego Centrum Kultury ( druk Nr XIV/146/07)
 
Przewodniczący obrad-  chodzi o to, że jest tam działalność gospodarcza hotelowa i nie dostaniemy 
pieniędzy na cały budynek a nie wejdzie remont na hotelu. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XIV/146/07 stanowi załącznik Nr 29 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
Przewodniczący obrad-  Nie było takich interpelacji. 
 
 
Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje. 
 
Radny pan  Marek Rutka- poprawiamy uchwały proszę by te uchwały tak konstruować i uzgadniać z 
Radcą prawnym  by nie było błędów. Mam pytanie odnośnie wody w Chełmie Dolnym bo woda miała 
być do końca grudnia a już jest początek kiedy zostanie to zrobione. W budżecie na 2007r. jest zapis 
wydatki na ochronę zabytków a mowa jest 10 000 zł zawsze było to dzielone na kościoły naszej 
Gminy jest ich 10 od zeszłego roku podział się zmienił i na parafię Trzcińsko jest 6 tys. zł Góralice 2.5 
tys. zł a Warnice 1 500 zł. 
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Radny pan Mieczysław Krzemiński- czy do parafii Warnice należy taka sama ilość wiernych jak do 
parafii Trzcińsko. 
 
Przewodniczący obrad- chce odpowiedzieć na pytanie w sprawie uchwał rady. Wszystkie uchwały są 
opiniowane przez Radcę prawnego nie ponosi tu winy żaden pracownik, że uchwała jest z błędem są 
one konsultowane i jak on taka uchwałę parafuje to nikt nie może mu zarzucić ze jest coś nie tak. 
Uchwały nie powinny być często poprawiane. Te same uchwały były w zeszłym roku i one zostały 
skopiowane i przychodzą z inną interpretacja jak w zeszłym roku. Interpretacja RIO się zmienia. Jest 
taka sytuacja dobra, że my te uchwały poprawimy sami. Radcy Prawni Ci co opiniują popełniają 
błędy.  
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  nie dałem słowa, że w Chełmie woda będzie zrobiona do 
końca roku obecnie czekamy na zezwolenia i jak to dostaniemy to może będzie to jeszcze do końca 
roku. Rozmawiałem z panią Frątczak nie obiecuję, że woda do końca grudnia popłynie w Tchórznie 
bo jak przyjdą mrozy to nic nie zrobimy i wówczas może to się przeciągnąć mamy zaplanowane ze 
50% zostanie zrobione do Sylwestra. Maksymalnie pracownicy niektórych Urzędów wykorzystując 
KPA i wydają w ostatnim dniu zezwolenia na budowę. 
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras-  to co jest w konserwacji zabytków na kościoły jest limitem 
jest to zadanie przyjęte, prace są wykonywane w ramach konserwacji zabytków i my 
dofinansowujemy parafian. Nie chcę tego tematu rozwijać RIO przyjmuje, że są to zabytki i to nam 
przechodzi. Na terenie Gminy mamy dwie siedziby parafii i 2 kościoły filialne parafii Warnice i 
zawsze najwięcej miało Trzcińsko. Jest to parafia największa i potrzeby ma duże mają ciągłe nakłady 
mają składane materiały i zostanie wymieniony dach.  
 
Radny pan Marek Rutka-do roku 2006 parafia Warnice na dwa kościoły otrzymała 2 000 zł w 
zeszłym roku otrzymała 1000 zł związane było to z cięciami na budowę postumentu Jana Pawła II i od 
tego roku mamy 1500 zł ja rozumiem, że parafia Trzcińsko jest blisko, ale gdzie jest to 500zł. 
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras- nie ma podziału na poszczególne parafie. 
 
Radny pan Marek Rutka- na dole u ani Lenard jest podział, na 2007r. i pewnie na 2008 rok zostanie 
podzielone tak samo. 
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras-  nie wiem jak będzie podzielone zdecyduje o tym układ 
wykonawczy, który jest on co roku. 
 
Przewodniczący obrad- ma być to na zabytki a nie na parafie i tak należy to traktować. Nie ma mowy 
o finansowaniu parafii. 
 
Radny pan Marek Rutka- w świetlicy w Chełmie Górnym jest doprowadzane światło, kiedy ona 
zacznie funkcjonować normalnie, czy ma pan pomysł. 
 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- nie mam pomysłu jest tam Rada Sołecka i ona ma 
powiedzieć, co chce robić. Ja postarałem się żeby szybko był prąd. 
 
Radny pan Marek Rutka- zadawałem pytanie takie na początku roku i były takie pomysły by 
podłączyć te świetlice pod TCK i pytałem, jak będzie to tworzone na wsiach. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  czekam na propozycje w tej sprawie. 
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Radny pan Marek Rutka- chcemy mieć 5 czy 6 świetlic wkładamy tam duże pieniądze i będą one 
zamknięte? 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  jaka jest propozycja? 
 
Radny pan Marek Rutka- mam propozycję powinno być to podpięte pod TCK i niech tam będą 
osoby na pół etatu czy na umowę zlecenie i wówczas Ci pracownicy wykorzystywani byli by na 
dużych imprezach. Jak tylko to będzie otwierał i zamykał sołtys to nic z tego nie będzie, czy to 
remontować. 
 
Skarbnik Gminy pan Kazimierz Watras- działalność świetlic wiejskich była inspirowana przez 
samorządy wiejskie. 
 
Radny pan Franciszek Kwiatkowski- przeżyłem trochę świetlic i one funkcjonowały, kiedy był tam 
człowiek samozwańczy, który się angażował. Jak w Góralicach był Marian Zioła, on żył tym. A 
wysłanie kogoś z Trzcińska nie ma sensu. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- działalność tych świetlic powinna być oparta na samorządzie 
wiejskim a pieniądze dla opiekuna się znajdą. A może być współpraca z TCK. 
 
Sołtys wsi Góralice pan Władysław Rogowski- pan Zioła był pracownikiem Powiatu od spraw 
kultury. Później weszły Kluby i mieli płacone. Obecnie nie zabierałem głosu i czy to będzie pracownik 
na pół etatu, czy z Urzędu Pracy nadzorować ma to Centrum Kultury a nie Gmina. Jest dyrektor, ale to 
pociąga za sobą dotacje Gminy na utrzymanie nie widzę sołtysa żeby on codziennie tam siedział i 
otwierał.  
 
Przewodniczący obrad- dobrze że temat został poruszony sprawa świetlic wiejskich zostanie 
poruszona na forum oświaty na komisji i nie jest sztuką by to wyremontować i nie spełniało to swojej 
roli i żeby to było miejsce spotkań. Świetlice muszą być odpowiednio wyposażone. 
 
Radny pan Marek Rutka- mówimy o tym, że przyjrzymy się jak świetlice będą wyremontowane i 
możemy tam stworzyć jednostkę, bo tam już jest światło jest. 
 
Sołtys sołectwa Chełm Górny pani Beata Strzelecka- jako sołtys mogę się opiekować i siedzieć z 
dziećmi, można mnie przyjąć na pół etatu jest to odpowiedzialność. 
 
Przewodniczący obrad-  sprawa jest jasna i Burmistrz podejmie temat. 
 
Radny pan Marian Michniacki- w Góralicach mamy świetlicę strażacką, która ma 45 metrów a 
ogrzać w Góralicach sale w klubie zimową porą jest drogo. Do świetlicy strażackiej dla młodzieży by 
przyszła. Pracowałem u pana, który dzierżawił tą świetlicę i młodzież przychodzi o godzinie 22 czy 23 
na salę i jaki jest sens ogrzewania. Nasza sala w OSP jest nieogrzewana i można by zakupić grzejniki i 
na razie uruchomić. 
 
Sołtys wsi Góralice pan  Władysław Rogowski-  w świetlicy wiejskiej jest popsuty piec centralnego 
ogrzewania i Gmina nie będzie ponosić kosztów jak będzie robiony remont, a tą małą salę przy 
remizie można by było podgrzać by młodzież się tam spotykała. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  radny Michniacki powinien złożyć wniosek formalny o nie 
wykonywanie remontu świetlicy w Góralicach, bo jak ta 45 metrowa jest wystarczająca to po co 
wkład 500 tys. zł. to jest z pożytkiem dla Gminy. A po co sala taka duża. 
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Radny pan  Marian Michniacki- jest to duża sala która służy do wyprawiania wesel i zabaw obecnie 
w porze zimowej nikt nie robi zebrań na dużej Sali bo nie ma potrzeby ogrzewania. Nikt nie będzie 
ogrzewał sali ponad 100 metrów.  
 
Przewodniczący obrad- należy zrobić spotkanie w tej sprawie. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu VIII. Zakończenie sesji. 
 
O godzinie 15 16 – przewodniczący obrad zamknął XIV sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 
przybycie. 
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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